
Skolebestyrelsesmøde 

28. februar 2024 17.00 – 19.30 

Deltagere: Anja, Søren L, Naja, Subeydah, Nanna, Søren K og Sarah 

Dagsorden: 

• Godkendelse af referat: Referater fra december, januar og februar lægges på 
hjemmesiden. Søren og Sarah tager et møde med adm. Og får lagt referaterne samlet op 
et sted. 

• Godkendelse af dagsorden: Godkendt. 
• Elevråd – oplæg og debat:  

1.Elevrådet kommer med et ønske om, at elever må tage en pc med hjem engang 
imellem. Søren K forklarer forskellige problematikker, som spænder ben for dette ønske. 
Ligeledes har vi heller ikke nok computere endnu. 

2. Der bedes om en klar udmelding fra ledelsen om, at alle elever skal have fri til tiden, 
men at der kan forekomme dage, hvor de lige kan blive fem minutter forsinkede. 

• Orientering Økonomi. Søren KC 

Søren K orienterer om den økonomiske situation pt. Søren K orienterer om, at der 
kommer et punkt på kommende bestyrelsesmøde, hvor vi skal drøfte «Mellemformer» 
og arbejde på hvordan det kunne udvikles i skolen. 

• Beredskab, hvis der skulle komme en ”Borup-sag” i Svinninge. Søren L og Søren KC 

Søren L ønsker at vide, hvilken beredskabsplan vi har her på Svinninge Skole. 

- En skoleledelse må ikke orientere jf. GDPR om konkrete elevsager. Der kan gives 
en generel orientering. 

- Der er opsyn med eleverne generelt alle steder. 
- Sommetider har vi episoder, hvor medarbejderne kommer i klemme på den ene 

eller anden måde. Hvordan vi bruger sproget og italesætter konflikter arbejder vi 
med bl.a med en konsulent udefra. 

- Kommunen har et psykologberedskab, og vi har en PPR-psykolog, som vi bruger. 
- Skolen benytter altid Riv-Krads-skema. 
- Skolen benytter også underretninger. 
- Der er en ”Akutforanstaltning på Svinninge Skole”. 

Vi ønsker at arbejde med trivsel på en eller anden måde i kommende skoleår. Om det 
er med hjælp fra Mary-Fonden og Hvad er en god ven osv. 

• Der er 24 elever indskrevet i kommende børnehaveklasse 2024/25 

• Høring i forbindelse med råderumsforslag til budget 2025-2028, frist februar kl. 12.00. 



Udvalget for Børn og Skole har på deres møde drøftet forslag til økonomisk råderum til politisk 
prioritering i budget 2025-2028 og besluttet at forslagene i høring. 

https://holbaek.dk/politik/budget-og-regnskab/budget-2025/hoering-vedroerende-forslag-til-
etablering-af-raaderum-til-politisk-prioritering/ 

Høringssvaret fra MED og TRIO gennemgås og godkendes af skolebestyrelsen. Søren K sender 
høringssvaret videre. 

• Årsplan skolebestyrelsen – PRINCIP. (2 bilag) Søren L og Søren K 

1.behandling: Udkast til Princip for klassedannelse og klassesammenlægning 
gennemlæses og der gives inputs. 

Kommentarer fra Anja til skrivelsen. På næste bestyrelsesmøde behandles punktet igen 
ud fra Sørens K tilrettede udgave. 

• Pædagogisk udviklingsplan Søren K (Orientering) 

Søren K fortæller om vores pædagogiske udviklingsplan med Tine Basse Fisker. Vi får 
skabt et fælles sprog om pædagogik og have et fælles fagligt pædagogisk fundament at 
stå på. Bestyrelsen har ros til projektet.  

• Eventuelt: 

Anja kommer med et forslag om at søge en Trygfonden eller Novo, som kunne komme 
børnene til gode ift. aktivitetsting i stedet for skærm og ligeledes lidt til opbygning af 
skolehaven. Kompagn  

Søren vil undersøge om Chat GPT kan skrive en fondsansøgning. 

Søren orienterer om brandtilsynets rapport fra 2023. 

 

  

De næste skolebestyrelsesmøder: 20/03, 24/4, 29/5 
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